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Uitgave van de recreatieve vereniging Craneveer
jaargang 34 nummer 7 juli / augustus 2007

Van de redactie
Het laatste nummer van dit seizoen ligt weer voor u. De buschauffeur
haalt oude herinneringen op bij het ter ziele gaan van voetbalvereni-
ging FC Cranevelt. De straatspeeldag was ook dit jaar weer een succes
en mocht weer rekenen op veel belangstelling van de kinderen uit de
wijk. De wijkraad informeert u in dit nummer uitgebreid over de her-
ontwikkeling van het terrein van de verrijzeniskerk, de plannen rond-
om de ‘noodwoningen’, en de heroineverstrekking van Rijnstate.
Verder vindt u weer een bijdrage van de vaste rubrieken: Kijk op de
wijk en Van alle tijden.

De redactie zoekt overigens nog nieuwe redactieleden, dus mocht u
het leuk vinden een bijdrage te leveren aan de wijkkrant meldt u aan
(zie ook pagina 11).
De redactie wenst u alvast een goede vakantie!

De redactie
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Het verenigingsseizoen 2006/2007 loopt alweer op z'n einde. De
straatspeeldag op 13 juni jl. was de laatste activiteit voor de vakantie
en in de zalen wordt deze maand door een enkeling nog fanatiek
gesport. Maar… niet getreurd; de seizoensstop duurt "maar" twee
maanden. Én, voor september staat alweer het een en ander gepland!

Stand van zaken projecten:
Recreatieruimte: In het vorige nummer hebben we de plannen voor de
ruimte ontvouwen. Momenteel worden de bouwkosten voor de plan-
nen begroot. Nadat de begroting gereed is zal een gesprek met de
gemeente volgen over de verdeling van de kosten. Of alle plannen
daadwerkelijk gerealiseerd kunnen worden, weten we dus ook nog
niet.We hebben derhalve ook geen datum gepland voor de start van
de werkzaamheden.Wordt vervolgd!

Speeltuin Bernard Zweerslaan:
We hebben van de gemeente inmiddels de toezegging dat zij actief wil-
len meewerken aan de plannen voor de herinrichting van de speeltuin.
Een afvaardiging van het bestuur heeft de plannen gepresenteerd en
deze zijn dus positief ontvangen. Het is de bedoeling dat vanuit de
gemeente een ontwerper zal worden aangesteld die de plannen verder
vormgeeft. Het thema is 'Natuurlijk spelen'.We proberen ook aan te
sluiten bij de inrichting rondom de nieuwbouw ernaast. Ook hiervoor
geldt; wordt vervolgd!

Foto's
Bent u bij het paaseieren zoeken en Koninginnedag geweest? Kijk eens
op www.craneveer.nl en wellicht ziet u uzelf, uw kinderen, vriendjes,
vriendinnetjes of uw buren op de foto.

Straatspeeldag
Woensdag 13 juni waren onze kids de baas over de Sweelincklaan en
Bernard Zweerslaan.Verderop in dit nummer een verslag van deze
geslaagde, zonnige en warme dag. Onze dank gaat uit naar alle vrijwilli-
gers en speciaal naar Judith Graafsma voor de geweldige organisatie!

Van het bestuur



pagina 4



pagina 5

Jaargang 34 nr.7

Jaarlijkse Algemene ledenvergadering Craneveer
De ALV staat gepland op dinsdag 4 september 2007. Naast de voorge-
stelde contributies willen we de plannen van de recreatieruimte en
wellicht van de speeltuin presenteren. De vergadering is in beginsel
voor de leden, maar u bent allen hartelijk welkom.

Voorstel contributies 2007/2008
Voor het nieuwe seizoen zijn de contributies opnieuw besproken in
het bestuur.Voor de meeste activiteiten geldt dat de contributie
komend seizoen niet zal worden verhoogd. De veranderingen ten
opzichte van het voorgaande seizoen komen met name voort uit
mutatie van het ledenaantal. Onderstaand voorstel brengen wij in de
komende ALV in stemming.

Activiteit Voorstel contributie seizoen 2007/2008
Recreatiesport heren € 80,--
Schildersclub € 140,--
Volleybal € 125,-
Yoga € 127,50
Aerobics/BBB € 87,50
Badminton dinsdag € 115,-
Badminton ma/wo/do > 7 leden € 100,-
Badminton ma/wo/do < 7 leden € 145,-
Biljarten € 65--
Bridge € 35,-
Damesgym € 60,-
Kleutergym € 75,-
Ouderensoos € 5,-

Spreekuur SWOA in recreatiezaal
Per 15 juni zal de SWOA iedere vrijdagochtend van 10.30 tot 11.30
uur een spreekuur houden in de recreatiezaal. Dit is speciaal bedoeld
voor de oudere wijkbewoners van 't Cranevelt. De SWOA zal hierover
zelf ook berichten.

Workshop streetdance
Momenteel wordt er in de zaal volop gedanst! Een groepje kinderen
dat enthousiast werd tijdens Koninginnedag is onder leiding van Ruth
Boertjens met het echte werk bezig. U kunt uw kinderen (of uzelf)
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opgeven voor de workshop die in het najaar gegeven zal worden. Stuur
een berichtje aan het bestuur en wij nemen contact met u op.

Donateurs gevonden!
De wervingsbrief die u in het 5e nummer aantrof heeft effect gehad. Er
hebben zich verscheidene nieuwe donateurs aangemeld. Is de brief aan
uw aandacht ontsnapt of ligt hij nog ergens ingevuld op een plek, dan is
dit uw 2e kans. Stuur hem nu op of surf naar de website. Daar is ‘ie te
downloaden.

Agenda:
4 september Algemene ledenvergadering
8 september Buurtfeest

Tenslotte willen wij iedereen die heeft bijgedragen aan één van de acti-
viteiten hartelijk danken voor hun inzet.Wij wensen u allen een pretti-
ge vakantie en zien u graag in september bij een van onze activiteiten.

Bestuur Recreatieve Vereniging Craneveer 
(E-mail: bestuur@craneveer.nl)

Spokenspeurtocht zaterdag 6 oktober 2007

Meld je alvast aan
voor een acteursrol of
een helpende hand tij-
dens de spokenspeur-
tocht .

Ideeën zijn welkom.

Hermine van de Burgt
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Onlangs hebt u in de krant kunnen
lezen, dat de voetbalclub de FC
Cranevelt niet meer bestaat. Nog
erger: de club is door de KNVB uit de
competitie gehaald. Dat is het ergste,
wat een voetbalclub kan overkomen.
Men kan en mag niet meer spelen.
Maar dan moet de club wel heel iets
verschrikkelijks hebben gedaan. Nu
dat blijkt ook wel, als men het voet-
balnieuws in de pers heeft gevolgd.
Scheidsrechters die werden uitge-
scholden voor alles wat niet mooi
meer was, scheidsrechters die werden
bedreigd, er werd gevochten op het
veld en zelfs met publiek dat stond
te kijken op een heel ander veld dan
waarop de club zelf speelde.

Maar dan moet u echter weten,
dat deze FC Cranevelt is voort
gekomen uit een van de netste
voetbalclubs in Arnhem. De club
heette in vroeger jaren A.V.W., dat
stond voor Arnhemse Voetbalclub
Wilhelmina. In de oorlog mocht de
club die naam niet meer dragen,
omdat de club genoemd was naar
koningin Wilhelmina.Toen heeft hij
tot het eind van de oorlog
Wilskracht geheten. Het was een
van de oudste voetbalclubs van
Arnhem. Elke vereniging in Arnhem
en wijde omgeving vond het fan-
tastisch om tegen A.V.W. te spelen,
want de club speelde zeer sportief
en de scheidsrechters floten graag

wedstrijden van A.V.W. De spelers
protesteerden nooit tegen een
beslissing van de scheidsrechter.
Helaas verouderden de wijken
Alteveer en Cranevelt, de wijken
waaruit de meeste jeugdspelers
van A.V.W. kwamen. Men fuseerde
met een andere Arnhemse voet-
balclub VIJDO. Maar erg verstandig
was dat niet, want ook VIJDO had
geen jeugd. En blijkbaar was de
ballotagecommissie bij deze fusie
overboord gegooid.Toen ik als
twaalfjarige zo'n 70 jaar geleden
mij aanmeldde bij de heer Mugge,
de secretaris van de club, werd
wel het een en ander gevraagd,
zoals op welke school ik zat.Toen
ik vertelde, dat ik op de middelba-
re school zat, te weten de Mulo
aan de Heselbergerweg, mocht ik
lid worden. En de leider van ons
aspirantenelftal was mijnheer
Wijlhuizen en wij hadden niet de
brutaliteit om mijnheer Wijlhuizen
eenvoudigweg met "Wijlhuizen"
aan te spreken. Dat was "not
done"! 

Er waren tal van andere activitei-
ten bij de club. Zo werd er jaarlijks
een revue in elkaar getimmerd. De
dames hiervoor benodigd leenden
wij van de korfbalclub ECKA. Rijk
werd de club, toen wij ons aanslo-
ten bij de zogenaamde "dubbeltjes-
pool" uit Alkmaar. Een gewone

Mijn club is mijn club niet meer
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voetbalpool bestond nog niet in
die jaren. De overheid hield dat
tegen.Vanuit het huis van de
voorzitter, Gerrit Jansen, draaide
de organisatie. Elke vrijdagavond
moesten de deelnemers hun pool
formulier daar inleveren.

Ook was Gerrit Jansen voor
Arnhem en omgeving de coördi-
nator. Zaterdagsmorgens toog
Gerrit met al het geld en de dui-
zenden formulieren naar Alkmaar
om een en ander in te leveren.
Toen door de KNVB de nu nog
draaiende voetbalpool werd inge-
steld, kwam er een einde aan
deze dubbeltjespool. Maar
inmiddels was er door A.V.W.
veel, heel veel geld verdiend. Bij
het typen van dit verhaal komt
nog het schaamrood op mijn
kaken, want Alie, de fantastische
echtgenote van Gerrit Jansen, een
schat van een vrouw, kreeg voor
het vele werk en de vele over-
last,die de club haar had bezorgd

in al die tijd, slechts een nieuwe
traploper! Van het verdiende geld
werd o.m. een clubhuis gebouwd,
dat u nog kunt vinden, als u het
sportpark aan de Daam
Fockemalaan op loopt.

Waar het overige geld gebleven
is? Ik zou het niet weten.
Ja, het was een fantastische vere-
niging. En als ik dan in de krant
lees "Wedstrijd van de FC
Cranevelt gestaakt" en "leden en
aanhang van de FC Cranevelt
spoedden zich naar het veld van
de Arnhemse Boys om zich te
mengen in een opstootje, dat zich
daar afspeelt", dan draait zich mijn
hart om in mijn lijf. Gelukkig is
het mijn A.V.Wilhelmina niet
meer. Die club is gestorven. Maar
dat men met de nieuwe clubnaam
de naam van de mooiste wijk van
Arnhem besmeurt heeft, dat was
een gospe.

De Buschauffeur

Craneveer zoekt redactieleden!

Vind je het leuk om zo nu en dan een stukje te schrijven 
voor het wijkblad of wil je op een andere wijze 

bijdragen aan het team van de redactie? 

Meld je dan bij de redactie:
via redactie@craneveer.nl of 026-3514321 (Ysbrand Graafsma)
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Geslaagde en zonnige straatspeeldag
Op woensdag 13 juni waren
veel kinderen uit onze wijken
te vinden in de Sweelincklaan
en de Bernard Zweerslaan.
Deze waren voor de
Nationale Straatspeeldag
omgetoverd tot een fantasti-
sche autovrije speelplek.

Een team vrijwilligers was al
vroeg uit de veren om de
straat af te zetten en te ver-
sieren.Toen even voor enen
de eerste kinderen kwamen
spelen was alles klaar en -niet
onbelangrijk- was het heerlijk
zonnig weer! 

Er was van alles te beleven. Zo waren er twee pony's waarop kinderen
rondjes konden rijden. Ook gaven Josja en Ayla een voorstelling met de
pony's. Favoriet was ook het springkussen in de vorm van een kasteel,
waarop de groten en kleintjes om beurten mochten springen. De berg

zand, die Van Elferen
Groenvoorzieningen
en Grondwerken had
geleverd, was erg in
trek: zand en water,
wat wil je meer met
zo'n weer!

Bij de schminktent
was Spiderman dit
jaar, naast natuurlijk
de de altijd populaire
favoriet vlinders, pira-
ten en tijgers. Het
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was het wachten waard.
Ondertussen deden de lek-
kerbekken onder de kinde-
ren erg hun best om de
ontbijtkoek van Bakkerij
Hilvers van de wasmolen te
happen. De verzameling
dozen leverde prachtige
bouwsels op, zoals forten,
tunnels en muren.Verder
kon je doelschieten, skippy-
ballen, hobbelfietsen en
vlaggen maken. Even bijko-
men kon in de kleurige
voorleeswigwam met echte
totempalen ervoor.

Buurtgenoten en (groot)ouders konden bijkletsen op het terras onder
het genot van koffie of thee.Voor de kinderen waren er limonade,
appels, krentenbollen en een ijsje.

Wij als straatspeel-
dagteam hebben het
weer met veel plezier
gedaan, maar zonder
hulp van veel vrijwilli-
gers en sponsors
zouden we het niet
kunnen doen. Dus
iedereen nog eens
heel erg bedankt!

Het straatspeeldagteam; Jacco, Brigitte, Annemarie, Rachel, Katinka, en Judith 

(Na afloop zijn een zwart-grijs gestreepte trui, een groen berentruitje en een
tas achtergebleven. Deze zijn af te halen op de Sweelincklaan 16.)
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Van Alle Tijden
De redactie van Craneveer blikt terug op 33 jaar Craneveer,
door het opnieuw plaatsen van kopij uit ‘de oude doos’:Wat
werd er in de beginjaren van Craneveer in het blad geschre-
ven, wat hield de wijk destijds bezig? Stukjes ‘van alle tijden’
omdat ze een kijkje in onze wijk van 30 jaar geleden geven,
misschien nog zelfs nieuwswaarde hebben of gewoon omdat
ze leuk geschreven zijn.
In dit nummer een stukje uit Craneveer nummer 1 van jaargang 11, 1983.
De commissie erfpacht, die nu nog steeds bestaat, informeert de wijk over
de afloop van de (eerste?) generaal pardon regeling.
Nog steeds is een groot aantal percelen van Alteveer in erfpacht en nog
steeds leidt dit tot veel discussie met de gemeente.
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Hoe goed kent u onze wijk? Weet u waar deze foto 
genomen is? Oplossing op pagina 31.
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Jeu - de - boulle

Het lengen van de dagen en het mooie
weer nodigt ons weer uit om buiten te
zijn. Een reden voor ons om de jeu-de-
boullebaan aan de Beethovenlaan weer
speelklaar te maken. Er zijn alweer
enthousiaste mensen bezig geweest.
Niet alleen de spelers genieten, maar
langskomende wandelaars houden vaak
hun pas even in. Jeu-de-boullen is in de
praktijk niet alleen een aktief spel, maar
vooral ook een kijkspel.
Iedereen is van harte welkom om een
balletje te gooien.

Ingrid, Herma en John

Adverteerders seizoen 2006 - 2007 bedankt!

Craneveer dankt de adverteerders weer voor hun bijdrage en hoopt
ook volgend jaar weer op hun te mogen rekenen!

redactie Craneveer

Oplossing Kijk op de wijk

Geen moeilijke opgave natuurlijk met de giromaat zo prominent in
beeld. Het pand van de fysiothearpeuten Hugen en Hoogenboom op
de hoek van de Beethovelnaan en de Cattepoelseweg, wordt groot-
schalig gerenoveerd. Het pand gaat naast de fysiotherapeut onderdak
bieden aan een architectenbureau. De giromaat blijft overigens, zoals
ook uit de foto mag blijken.
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Op bezoek bij een hoedenmaker
We hoeven niet achter een wit konijn aan die een hol inglipt, maar we bel-
len gewoon aan een voordeur op Alteveer. Het is geen gekke theevisite, waar
ook een Maartse haas en een Zevenslaper bij aanwezig zijn, maar we wor-
den gewoon hartelijk ontvangen met koffie en cake. En de hoedenmaker is
allerminst 'mad as a hatter', maar, een aardige vrouw: Carien Polderman.
Toch moest ik onwillekeurig aan mijn favoriete jeugdboek Alice in Wonder-
land denken toen ik hoorde dat ik in het kader van onze serie ‘Hobby en
beroep’ een hoedenmaker zou gaan interviewen.Eerst was Carien fysiothera-
peute, maar nu is maken van hoeden, naast de huishouding en de opvoeding
van de kinderen haar voornaamste bezigheid.

Wanneer ontdekte je dat je
hoeden wilde maken.
Dat is eigenlijk heel geleide-
lijk ontstaan.Wel heb ik me
altijd graag met hoofddeksels
bezig gehouden. Ik heb om
daar meer over te leren
zeven jaar geleden de cursus
hoeden maken op de mode-
vakschool gevolgd.
Je gezicht en je ogen zijn een
heel bepalend deel van je
persoonlijkheid. Een hoed of
pet is daarbij het meest
gezichtbepalende kleding-
stuk. Het kan als geen ander de persoonlijkheid benadrukken, accentu-
eren. Misschien dat ik juist daardoor ontdekte dat het maken van hoe-
den extra leuk is. Ik maak trouwens niet alleen hoeden, maar ook haar-
banden, sjaals en tassen.

Waaraan kunnen we jouw stijl herkennen?
Ik maak vrolijke hoofddeksels die apart zijn, maar die je goed kunt dra-
gen. Ze moeten functioneel zijn tegen kou en regen of tegen de zon.
Maar ze moeten ook aardig zijn om zomaar op te zetten. Ik vind het
mooi als ze het straatbeeld een beetje opfleuren. De nadruk ligt bij mij
op vorm en kleur. Het is leuk om een model te vinden dat bij iemand
past. Ik heb ook een voorliefde voor het maken van vilt. Het is een
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Welkom haarmode, voor een stijlvolle zomer
Beethovenlaan 70A, 6815BM Arnhem R.M.Waalkens
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mooi natuurlijk proces. Je ziet daarbij de stof onder je handen veran-
deren en je kunt daarbij heel mooi met kleuren werken.

Waar werk je en hoe kom je aan je materialen?
Ik heb een werkplaats ingericht op de zolder. En daar heb ik uiteraard
heel wat spullen staan die je nodig hebt voor het hoeden maken. Er
staan een paar naaimachines en je hebt in
ieder geval mallen nodig. Ze zijn gemaakt
van hout of piepschuim. Net als hoofden
heb je die mallen natuurlijk in verschillen-
de maten. En je hebt ook vilt of stro nodig,
dat je dan over die mallen trekt.
De spullen die ik koop haal ik bij een spe-
ciaalzaak. Er zijn in Nederland drie bedrij-
ven gespecialiseerd in spullen voor hoe-
denmakers. Een van die bedrijven zit toe-
vallig vlakbij in Lathum. Het is leuk werk
om vilt uit te zoeken. Je hebt natuurlijk
allerlei kwaliteiten en kleuren.
Het vilten is een proces van wol natmaken
en inwrijven met zeep, waarbij de wol
inkrimpt en vervilt.Van het handgemaakte vilt kun je hoofddeksels of
tassen maken. Je kunt ook vilten op zijde en er dan een sjaal van
maken.

Hoe ga je te werk?
Eerst moet je natuurlijk een ontwerpidee hebben. Bij vrije ontwerpen
kun je helemaal je eigen fantasie volgen. Soms heb je een vaag idee in
je hoofd, soms heb je al een getekend ontwerp. En soms ontwerp je al
doende.Als je in opdracht ontwerpt, zie je meteen het gezicht voor je
dat de hoed moet dragen. Dan kies je een model dat goed bij de vorm
van het gezicht past. Bij ieder gezicht past een hoed, ook al denken
veel mensen dat een hoed hun niet staat,
Als je een hoed gaat maken, dan moet je zorgen dat je een goede bol-
ling krijgt waar het hoofd inpast. Dat doe je door het vilt nat te maken
met stoom en hebt dan langzaam over de mal te trekken. Daarna kun
je natuurlijk van alles doen met randen, vormen, kleuren, versieringen.

Hoe kunnen mensen kennis maken met je werk?
Ik heb een website http://www.opentop.biz/, die bijna klaar is en daar
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staan wat voorbeelden op van de dingen die ik maak. Ook staat daar
op dat er hoeden van mij te zien in een etalage aan de Klarendalse
weg.Twee keer per jaar is er een verkoopexpositie op een wisselende
lokatie.

Zijn jouw hoeden duur?
Het is wat moeilijk om zomaar in
het wilde weg prijzen te noemen.
De ene hoed is de andere niet
natuurlijk, het is ook afhankelijk van
het gebruikte materiaal. Maar als je
het ruim houdt kun je zeggen tussen
de 35 en de 150 Euro. Een haarband
is natuurlijk doorgaans goedkoper.
Dat is vergeleken bij de prijzen van
bekende ontwerpers natuurlijk goedkoop. Maar voor mij is de prijs
niet het belangrijkste. Het gaat mij meer om het menselijke aspect. Ik
vind het namelijk het leukst om iets uit te zoeken wat precies bij
iemand past.

Henk Wagenaar

Spreekuur Stichting Welzijn Ouderen Arnhem

Vanaf vrijdag 15 juni  houden wij elke vrijdag van 10.30 tot 11.30 uur
spreekuur in de recreatiezaal van Craneveer bij de gymzalen aan de
Viottastraat.
U kunt bij ons terecht voor vragen over: Hulp, Zorg,Welzijn, etc.
Tevens kunnen wij u helpen bij het invullen van formulieren. Hier moet
u denken aan: belastingen, subsidies, gemeente zaken, huur- en zorg
toeslag.

Op andere tijden kunt u ons altijd bereiken via:
SWOA steunpunt 't Altevelt
Lisztstraat 11
6815 CN Arnhem
026-4456339
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Van de wijkraad
Werkgroep Noodwoningen Alteveer 
Zoals sommigen van u misschien wel gehoord hebben, zijn er sinds eind
2006 nieuwe ontwikkelingen gaande inzake de woningen in het projectge-
beid Waterbergseweg / Brandts Buijsweg / Catharina van Renesstraat. Als
werkgroep noodwoningen Alteveer willen wij u daar graag nader over infor-
meren. Door omstandigheden hebben wij dat helaas niet eerder kunnen
doen, waarvoor onze excuses.

In het projectgebied staat een grote, meerstammige beuk aan de kant
van de Brandts Buijsweg.Tijdens onze bijeenkomsten in 2006 met
Portaal en met de Gemeente Arnhem bleek dat deze boom tot onze
spijt moest wijken voor de nieuwbouw. Eind november 2006 bleek
echter dat de Nota van Randvoorwaarden, die onder meer in het kap-
pen van deze boom voorzag, in zijn huidige vorm waarschijnlijk geen
doorgang zal vinden. In het overleg met de Wijkraad op 19 december
2006 heeft de wethouder van Ruimtelijke Ordening, de heer Van
Bodegraven, aangegeven dat hij de beuk wil sparen.
Een belangrijk gevolg hiervan is dat de 8 seniorenwoningen aan de
Waterbergseweg, staande naast de beuk, definitief blijven staan. Dit
heeft Portaal omstreeks januari 2007 besloten. De huurders van
Portaal in Alteveer zijn hierover door Portaal middels een Nieuwsbrief
geïnformeerd.Wat de 16 Maycrete-woningen betreft, blijven de plan-
nen vooralsnog ongewijzigd. Portaal is nog in onderhandeling met het
Nederlands Openluchtmuseum over het behouden van 1 blok en
zodra dit rond is, zullen de overige blokken moeten wijken voor
nieuwbouw. In elk geval zal de Gemeente Arnhem de Nota van
Randvoorwaarden moeten aanpassen, ook omdat het projectgebied
qua oppervlakte kleiner is geworden voor eventuele nieuwbouw.

Op dit moment is het voor ons als werkgroep niet geheel duidelijk
wat de Gemeente Arnhem en Portaal verder gaan doen. Het behouden
van de beuk roept voor ons nieuwe vragen op als: wordt het maximale
aantal door Portaal te realiseren woningen in het projectgebied door
de Gemeente verlaagd? Het te bebouwen gebied wordt immers klei-
ner als gevolg van het behoud van de beuk en de 8 seniorenwoningen.
En als het maximum niet wordt aangepast: hoe wordt het projectge-
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bied dan ingericht? Meer de hoogte in, min-
der groen? Komt er überhaupt wel nieuw-
bouw en op welke termijn? Dit blijft voorals-
nog onduidelijk.
Ook heeft de politiek in Arnhem sinds februari jl. weer wat meer
bemoeienis met de Maycrete-woningen. De commissie VROM heeft
zich gebogen over enkele vragen van de PvdA-fractie en een voorstel
van de SP.Wij hopen u daarover te zijner tijd nader te kunnen infor-
meren.Tussen 17 oktober 2006 en 13 juni 2007 heeft de werkgroep
geen bijeenkomsten gehad met Portaal. Dit komt grotendeels door het
feit dat de ontwikkeling van de Nota van Randvoorwaarden door de
Gemeente Arnhem momenteel stilligt. Het lijkt er in elk geval op dat
de Maycrete-woningen in het projectgebeid voorlopig ook nog wel blij-
ven staan.

Stand van zaken herontwikkeling terrein Verrijzeniskerk
In het najaar 2006 besloot de werkgroep Verrijzeniskerk dat overleg met de
ontwikkelaar op dat moment geen meerwaarde meer had. Reden hiervoor
was dat de ontwikkelaar telkens slechts kleine aanpassingen in het plan
voorstelde en nauwelijks inging op de grote bezwaren van de werkgroep. De
werkgroep voelde zich niet als volwaardige gesprekspartner en staakte daar-
om het overleg.

Deze staking was voor wethouder Sander van Bodegraven aanleiding
om een mediator in te zetten. Deze mediator, een medewerker van de
gemeente, kreeg van de wethouder de opdracht om te onderzoeken
welke mogelijkheden er zijn om toch nog tot overeenstemming te
komen over het ontwerp.
Inmiddels heeft de mediator een aantal malen met zowel de ontwikke-
laar als ook een delegatie van de werkgroep vergaderd.
N.a.v. het laatste overleg met de mediator heeft de delegatie van de
werkgroep een alternatieve schets voorgelegd - met dank aan Maurice
Lankheet! In deze schets wordt het huidige plan dusdanig aangepast
dat het meer voldoet aan de eisen van de werkgroep na meer open-
heid en zichtlijnen.
Belangrijkste wijzigingen zijn de loskoppeling van de nieuwbouw van de
bestaande bebouwing op de Beethovenlaan, een splitsing van de heren-
huizen op de Sweelincklaan en kopgevels aan het einde van het blok
Beethovenlaan.
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Op dit moment wordt de schets door de
ontwikkelende partijen bestudeerd.Wij hou-
den u op de hoogte van verdere ontwikkelin-
gen!

Sabine Brachthaeuser,Werkgroep Verrijzeniskerk

Heroïneverstrekking Rijnstate
Onderstaande informatie is een samenvatting uit het eerste bulletin van het
overlegplatform 'Verslavingszorg in Alteveer'. Het volledige bulletin is te vin-
den op de website www.craneveer.nl. Het is ook af te halen bij het Alteveltje,
de recreatieruimte van Craneveer en de COOP.

Eind 2007 zal op het terrein van ziekenhuis Rijnstate, in de wijk
Alteveer, worden gestart met de verstrekking van heroïne aan een
selecte groep gebruikers. Om problemen die rond drugsvoorzieningen
kunnen optreden, zoals overlast, te voorkomen of tot een minimum te
beperken, voert de gemeente regelmatig overleg in het zogenaamde
'overlegplatform'. Daarin zijn, behalve de gemeente, vertegenwoordigd:
de wijkraad van Alteveer en 't Cranevelt; ziekenhuis Rijnstate;
volkstuindersvereniging 'Arnhem'; de politie en de zorginstelling
IrisZorg (voorheen De Grift). Het overleg heeft tot doel, harde afspra-
ken te maken die overlast moeten voorkomen of beperken. Deze
afspraken zullen worden vastgelegd in een convenant, dat zal worden
ondertekend door vertegenwoordigers van de gemeente en de wijk-
raad.

Het programma voor de verstrekking van heroïne bestaat feitelijk uit
een combinatie van drie behandelvormen: Het verstrekken van heroï-
ne, het verstrekken van methadon en een resocialisatieprogramma. De
resultaten van heroïneverstrekking zijn op andere plaatsen uitgespro-
ken positief. Ook vermindert de overlast die de deelnemers veroorza-
ken.
Ook al is het programma effectief, dat biedt geen garantie dat overlast
uitblijft. Er worden verschillende vormen van overlast onderscheiden:
(a) inbraak en diefstal, (b) dealen en (c) een gevoel van onveiligheid bij
omwonenden, onder meer door rondhangen. De ervaring in andere
steden is dat dealen, inbraak en diefstal toeneemt. Echter deze consta-
tering biedt geen garanties, onder meer omdat het programma niet bij
iedereen 'aanslaat'.
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In het overlegplatform is de verwachting
dan met name bij de groep waar de behan-
deling niet aanslaat de kans op overlast gro-
ter is dan bij succesvolle deelnemers. Regels zullen worden opgesteld
voor het snel beëindigen van deelname wanneer een behandeling niet
aanslaat. Ook ligt nadruk op het voorkomen dat deelnemers de wijk
intrekken en gaan rondhangen na een verstrekking.

De verstrekking zal plaatsvinden in een gebouw dat nog moet worden
gebouwd naast de oude zusterflat van ziekenhuis Rijnstate. Het is een
'semi-permanente voorziening', die in principe vijf jaar lang zal fungeren
als verstrekkingsruimte. Daarna wordt geëvalueerd en een beslissing
genomen over voortzetting en de locatie. De bouwaanvraag voor de
huidige locatie is nog in behandeling. Momenteel worden door IrisZorg
begeleiders geworven, zoals verpleegkundigen, die vervolgens zullen
worden getraind.
Maximaal 25 personen nemen deel aan het programma. Zij starten niet
tegelijkertijd, maar zullen geleidelijk instromen. Omwille van de
beheersbaarheid zullen op ieder moment niet meer dan zeven deelne-
mers aanwezig zijn. Kort na de opening van de voorziening zal een
'open dag' worden georganiseerd voor wijkbewoners, inclusief een
rondleiding en een uitleg van het programma.

De gemeente Arnhem ontwikkelt, in overleg met IrisZorg en de poli-
tie, een beheersplan, met inspraak van de andere deelnemers aan het
overlegplatform. Het beheersplan bevat afspraken over zorgverlening,
openbare orde en toezicht, en wordt ter goedkeuring voorgelegd aan
de gemeenteraad. Met name IrisZorg en de politie zijn belast met de
uitvoer van dit beheersplan. Een onderdeel van het beheersplan is een
sanctiebeleid. Rondhangen en ander ongewenst gedrag zal worden aan-
gepakt door middel van het sanctiebeleid.
Er zal een telefoonnummer worden opengesteld waar wijkbewoners
24 uur per dag melding kunnen doen van overlast. Dit telefoonnum-
mer zal worden beheerd door Rijnstate, met doorschakeling naar
IrisZorg en de politie. Gedurende vijf jaar zal een aandachtfunctionaris
in de wijk werkzaam zijn, voor het registreren van signalen, preventief
optreden, informeren van de verstrekkende verpleegkundigen en poli-
tie, enzovoort. De details van het beheersplan moeten nog worden uit-
gewerkt.
Overlegplatform 'Verslavingszorg in Alteveer' 



pagina 32

0900-02105

Nog  geen  donateur
van  Craneveer?

€10 per jaar per gezin
€ 5 per jaar per persoon
Naam: …………………………………….
Adres: …………………………………….
E-mail: …………………………………….

Inleveren bij:
Ledenadministratie Craneveer
p/a Obrechtstraat 24
6815 BR Arnhem
of mail aan: admin@craneveer.nl
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De komende maand kunt u een bezoek verwachten van een medewer-
ker van het Waterservicepunt.We zullen een aantal maal de wijk in
gaan en bij u aanbellen. Dit om u gratis en vrijblijvend te kunnen infor-
meren over de mogelijkheden om met subsidie uw regenwater af te
koppelen. Het is ons namelijk opgevallen dat veel inwoners van
Alteveer en Hazegrietje inmiddels bekend zijn met afkoppelen en er
over nadenken dit te gaan doen.Vaak is er alleen wat aanvullende
informatie nodig om daadwerkelijk tot afkoppelen over te gaan. Dit
komen wij u aan huis bezorgen.

Deze bezoeken gelden binnen de wijken Alteveer en Hazegrietje.
Cranevelt zal niet worden bezocht. In Cranevelt is een aantal jaren
geleden namelijk een gescheiden systeem aangelegd. Het regenwater
van de straten en woningen wordt door een apart buizenstelsel afge-
voerd naar park Zijpendaal. Daar kan het water in het weiland langs de
Schelmseweg en de Wolflaan in de bodem zakken. Cranevelt is dus al
afgekoppeld. In Altveer en Hazegrietje ligt daarentegen nog een oud
gemengd rioolstelsel wat regenwater en vuilwater gezamenlijk afvoert.
Bij hevige regenval wil dit nog wel eens misgaan. Bijvoorbeeld bij het
ziekenhuis of onderaan de Cattepoelseweg. Door te gaan afkoppelen
zouden dit soort problemen moeten verminderen.

Niet alle bewoners van Alteveer en Hazegrietje zullen een bezoek krij-
gen van het Waterservicepunt. Het kan voorkomen dat we bij u in de
straat zijn geweest en u was bijvoorbeeld niet thuis.Als u toch graag
een medewerker van het Waterservicepunt bij u thuis zou willen ont-
vangen voor advies dan is dat natuurlijk wel mogelijk! U kunt bellen
met T 026-4456959 en dan maken we een afspraak om alsnog bij u
langs te komen.

Juni 2007
Eefke Lievaart
Tweede projectleider Waterservicepunt

Waterservicepunt 
levert maatwerk aan huis
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Bij elk redactielid kunt u tot één week na 
verschijning van dit blad uw kopij kwijt.
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